

Access Letters

From: "Colley, Matthew (CA - Toronto)" <mcolley@deloitte.ca>
To: "Veinot, Cindy (TBS)" <cindy.veinot@ontario.ca>, "Tam, Nelson (TBS)" <nelson.tam@ontario.ca>
Cc: "Danyluk, Kerry (CA - Toronto)" <kdanyluk@deloitte.ca>
Date: Fri, 18 Nov 2016 09:53:45 -0500
Attachments: Access letter _Uros Karadzic -signed.pdf (227.83 kB); Access letter _Karen Hughes -signed.pdf (223.35 kB); Access letter _Murray Gold -signed.pdf (228.35 kB); Access letter _Paul Martin -signed.pdf (227.87 kB); Access letter _Tricia O'Malley -signed.pdf (227.86 kB)

Please provide us with signed copies before providing the opinion.

Matthew Colley

Sr. Manager | Audit Advisory
Deloitte LLP
22 Adelaide Street West,
Toronto, Ontario,
M5H 4E3
D: 416-643-8428
mcolley@deloitte.ca | deloitte.ca



Deloitte
NATIONAL
PARTNER

[LinkedIn](#) | [Facebook](#) | [Twitter](#) | [YouTube](#)

--

Please consider the environment before printing.

Confidentiality Warning:

This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments from your system. Thank You

If you do not wish to receive future commercial electronic messages from Deloitte, forward this email to unsubscribe@deloitte.ca

Avertissement de confidentialité:

Ce message, ainsi que toutes ses pièces jointes, est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) prévu(s), est confidentiel et peut contenir des renseignements privilégiés. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu de ce message, nous vous avisons par la présente que la modification, la retransmission, la conversion en format papier, la reproduction, la diffusion ou toute autre utilisation de ce message et de ses pièces jointes sont strictement interdites. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur en répondant à ce courriel et supprimez ce message et toutes ses pièces jointes de votre système. Merci.

Si vous ne voulez pas recevoir d'autres messages électroniques commerciaux de Deloitte à l'avenir,

veuillez envoyer ce courriel à l'adresse unsubscribe@deloitte.ca